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ZPRÁVA STAVEBNÍ KOMISE ZA ROK 2023 

 
Složení rozšířené stavební komise: 
stavební komise: M. Pappová, H. Šrámková, T. Karlík,  
vedení jednoty a zástupci výboru: L. Ježková, T. Karlík 
 
V minulém roce 2023 proběhlo několik stavebních prací v rámci sokolovny ale také v okolí 
našeho pozemku. 
 
Na jaře jsme opravili jak celou fasádu směrem ke hřišti, tak také boční část směrem k bývalé 
uhelně. Finančně nám velice pomohl grant, který získali Skauti, patří jim velký dík za aktivitu 
a součinnost. Bohužel se nepodařilo dodržet odstín shodný s fasádou celé sokolovny, což je 
velice nepříjemné, naštěstí je to vidět jen ze strany hřiště. Budeme se snažit sjednotit 
barevnost fasády při nejbližší příležitosti. Chtěla bych velice poděkovat našemu správci, 
který si celou akci vzal na starost a celou práci provedl včas a v pořádku.   
 
Další velkou akcí byla výměna obou plynových kotlů, které zaručují jak topení tak ohřev TUV 
pro celý areál Sokola. Byly již za svojí životností a také nesplňovaly aktuální energetické 
požadavky. Ukázalo se, že díky novým kondenzačním kotlům došlo k výrazné úspoře plynu, 
což je v dnešní době opravdu potřeba. Realizace proběhla v období prázdnin, takže nebyl 
nijak narušen provoz Sokola. V průběhu Nového roku jsme ještě mírně ladili regulaci teploty 
v tělocvičně a snad je teď už všechno v pořádku. Niky nelze vyhovět všem, ale je opravdu 
potřeba nastavenou teplotu ani regulátory radiátorů neovlivňovat individuálně v rámci hodin, 
ale jen centrálně správcem sokolovny. 
 
Stále se nám nedaří získat dostatečné finanční prostředky na realizaci plánované přístavby a 
nástavby sokolovny. Máme sice přislíbený příspěvek od Prahy 6, ten je ale velice malý a 
v žádném případě nestačí na požadovanou naši spoluúčast. NSA v současné době vypisuje 
granty, které se hodí na naší akci, bohužel jejich příspěvek činí max. 70% potřebných 
investičních nákladů. Proto, abychom si zajistili platnost stavebního povolení, rozhodli jsme 
se letos o prázdninách zateplit celou boční a přední fasádu nižší hmoty sokolovny se 
vstupem a šatnami. Na tuto akci, která je přeci jen již většího objemu, jsme si nechali udělat 
5 nabídek od stavebních firem. Z těchto nabídek jsme vybrali dvě nejvhodnější nabídky 
(důraz na cenu a reference) a s vybranými firmami v tuto chvíli jednáme o detailech případné 
spolupráce. Peníze na opravu a zateplení fasády jsou již uvedeny v navrhovaném rozpočtu 
na rok 2024.  
 
Jako poslední je věc, které jste si asi všichni všimli, a to je úprava multifunkčního hřiště vedle 
naší sokolovny. Přípravy sice proběhly bez našeho vědomí, ale díky aktivitě naší starostky 
jsme alespoň v průběhu realizace mohli vznést naše připomínky a požadavky. Díky tomu se 
podařilo dodavatelem opravy hřiště zabezpečit oplocení mezi hřištěm a sokolovnou tak, aby 
nebyl snadný přístup na pozemek sokolovny ze strany hřiště.  
 
 
V Praze dne 7.4.2024     Magdalena Pappová 
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